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אישור פילוג סיעת חד"ש בהסתדרות מסיעת הבית החברתי . 1

 בהסתדרות

 בסדר היום( 1)סעיף 

 

ים, חברי הנשיאות. אני צהרים טוב :, יו"רשלמה אביטן

מתכבד לפתוח את ישיבת נשיאות  

15.6בינ"ה, היום יום שני כ"ח בסיון תשע"ה,  .15 . 

 

בחודש. היא היתה  23 -אני רוצה להודיע שקבענו ישיבת בינ"ה ל

, הקדמנו אותה ובגלל זה אנחנו מתכנסים בישיבה 30 -אמורה להיות ב

ם עוד פעם ביום הישיבה שלא מן המניין. אבל על מנת לא להטריד אתכ

אז אנחנו ברשותכם נאשר גם את סדר היום שאמור להיות בישיבת 

 בינ"ה הקרובה. מקובל עליכם? 

 

 מקובל. באיזה שעה ישיבת בינ"ה?  יחיאל והב:

 

, יו"ר  SMS -. קיבלתם הודעות כבר ב14:00 :שלמה אביטן

ותקבלו גם את הכל כרגיל. אז נתחיל  

סדר היום אישור פילוג סיעת חד"ש מהסדר יום של היום, על 

בהסתדרות מסיעת הבית החברתי בהסתדרות. סיעת חד"ש החליטה על 

פי החלטה גורפת של כל הסיעה בלי יוצא מן הכלל, זה גם מה שהחוקה 

. ועל פי החוקה  מחייבת אותם, לפלג את עצמם מסיעת הבית החברתי

את זה בכתב ואישר לי  ,החומר הועבר ליועמ"ש, היועמ"ש בדק ואישר

 גם כן שמצורף לחומר שמונח בפניכם. 
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, יו"ר וכמובן מונחת לפניכם גם הפנייה של  :שלמה אביטן

יו"ר הסיעה, סוהיל דיאב, אלי,  

ופרוטוקול של הישיבה שלו בו אישרו כל חברי הסיעה, שאתם רואים 

 דף מצורף של כל אחד ואחד, על הסכמה להתפלג.

 

, למיטב ידיעתי -ריכים לאשר אותו כבעצם זה אקט פורמלי שאנחנו צ

אין לנו גם את הסמכות למנוע את זה, אבל בסדר. אז אם יש הערות 

לחברים, אם מישהו רוצה להגיד משהו, להוסיף משהו, להעיר משהו, 

 לשאול משהו, אני, 

 

 מה התנאי לפילוג סיעה?  אלי יריב:

 

, יו"ר הוא שואל שאלה זה, על ידי החוקה  :שלמה אביטן

צריך להיות ככה, שליש מהסיעה  זה 

מכלל חברי בינ"ה. סיעת חד"ש, יריב, אתה שואל  5% -אבל ולא יפחת מ

 אותי?  קיבלת תשובה? 

 

,  :אלי יריב  . %5הבנתי

 

, יו"ר לא, אבל, יש המשך. אם כל הסיעה,  :שלמה אביטן

כפי שזה קרה עכשיו בחד"ש, כפי שזה  

, דנו גם בזה , אם כל הסיעה פורשת קרה אצל סיעת אופק לא מזמן

מהבית החברתי הופכת להיות סיעה עצמאית גם אם לכאורה אין לה 

את הזה והסיעה שנותרה גם אם אין לה את אחוז החסימה, שהוא 

 היא נשארת כסיעה.  4.5%
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: , עוד פעם.  סמי שושן  לא הבנתי

 

, יו"ר  הנה.  :שלמה אביטן

 

אם בתוך סיעת חד"ש נניח שניים לא  :סמי שושן

 יו מסכימים,ה 

 

, יו"ר  אז אין פילוג.  :שלמה אביטן

 

 אין פילוג?  :סמי שושן

 

 של בינ"ה. %5 -כי הם לא מגיעים ל :אלי יריב

 

, יו"ר מכלל חברי  %5 -כי הם לא מגיעים ל :שלמה אביטן

. אם אתה אומר לי 9בינ"ה. הם היום  

 מחברי בינ"ה.  5%הם לא  7, 7אז נותרו  2

 

 , בטוח? 9 :סמי שושן

 

, יו"ר  החתימות מונחות בפניך. :שלמה אביטן

 

אני אעשה טלפונים, אני אשאל, כי  :סמי שושן

 אני יודע יש התנגדויות אצלכם קצת.  

 

 לא, חתמו, יש לך פה חתימות.  :אלי יריב
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אני מכיר את ההתנגדויות במשחק.  :סמי שושן

  .  הם לא, אליק דיבר איתי

 

 כמה אתם חתמתם?  :אלי יריב

 

 רים ביחד()מדב

 

, יו"ר רבותיי, אנחנו תוך כדי ישיבה, הכל  :שלמה אביטן

 נרשם ושומעים פה, כן מרים?  

 

, אז שאלה  מרים פרקש: בהמשך לשיחה של אלי

אחרת שגם הועלתה פה ככה בכללי,  

איך יהיה עכשיו הלינקג' שלהם לבין סיעת עוגן וסיעת עוגנים? יש 

 איזה,

 

, יו"ר  של מה?  :שלמה אביטן

 

ו, הם  :רים פרקשמ מה יהיה הקשר שלהם עכשי

 פרשו, 

 

, יו"ר  מהקואליציה.  :שלמה אביטן

 

 מצטרפים,  :מרים פרקש

 

, יו"ר  , -זה הסעיף הבא. אנחנו נאשר את ה :שלמה אביטן
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.  :מרים פרקש  אה, אוקי

 

, יו"ר  שהם יהיו סיעה עצמאית.  :שלמה אביטן

 

: כתב יש לי שאלה קטנה. יש פה במ איציק בנישתי

אחד מופיע התפלגות, במכתב אחד  

 מופיע התנתקות. מה ההבדל? 

 

, יו"ר ההתפלגות היא על פי אותו כלל  :שלמה אביטן

  , מכלל חברי  5%ראשון שאמרתי

בינ"ה. התנתקות זה כאילו יצאו כגוף אחד, התנתקו מאותה הסיעה, 

 אבל זה שאלה של ניסוח. לא רואה בזה שום משמעות. 

 

למה לא? זה מאוד חשוב להבין לא,  :סמי שושן

את זה. כי אם אתה אומר זה  

, כן, אבל הוא הצטרף לבית החברתי  התנתקות מסיעת הבית החברתי

 כסיעה, הוא לא הצטרף כבודד או זה, הוא הצטרף כסיעה. 

 

 הבית החברתי מאגד כמה סיעות.  ג'מיל אבו ראס:

 

תן לי. אבו ראס עכשיו אתה אל תתן  :סמי שושן

, עוד לא נכנסת לקואליציה. תשובות 

עכשיו אתה היית מקבל יריות מכולם. תמתין שנבין. עכשיו יש לו, הוא 

, כן? אבל ההתפלגות, באמת,  הסיפור של ההתנתקות הוא ברור לי

 שאומרים התפלגות, ממש יש לו להתפלג? 
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, יו"ר  לא, עוד פעם אני חוזר, :שלמה אביטן

 

.  לאון בנלולו:  מהבית החברתי

 

 לא.  :שושןסמי 

 

 פילוג סיעה.  :אלי יריב

 

הוא סיעה. הוא בא כסיעה, שאני  :סמי שושן

 חתמתי כסיעה,  

 

, יו"ר , יש שני מצבים. יש התפלגות  :שלמה אביטן סמי

 מסיעת האם, 

 

.  :סמי שושן  אוקי

 

, יו"ר אוקי? על פי הכלל שאמרתי אותו,  :שלמה אביטן

אבל הוא לא רלוונטי לגבי חדש, כי  

 ה. יש גם התפלגות סיעתית, כך על

 

 בתוך הסיעה. :סמי שושן

 

, יו"ר בתוך הסיעה עצמה, מסיעה גדולה,  :שלמה אביטן

כמו למשל עוגן, אם מישהו מצליח  

 , אז זה ממש, 5%לגייס את השליש שהם מהווים 
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שלמה, יש לך את כל הדוגמאות  :לאון בנלולו

בסיעת אופק הליכוד. מה שאתה  

 רוצה. 

 

אל תביאו לנו עכשיו גם את זה  :אלי יריב

 עכשיו, אחד אחד. 

 

 כל מה שאתה רוצה יש.  :לאון בנלולו

 

, יו"ר , ניתנו  :שלמה אביטן אני חושב שמיצינו את העניין

תשובות לכל השאלות. בואו, מי בעד  

אישור פנייתה של סיעת חד"ש להתנתק או להתפלג מסיעת האם שלהם 

 הבית החברתי? מי נגד? 

 

 אנחנו בעד. בעד.  :ןסמי שוש

 

, יו"ר מי נמנע? פה אחד. תודה רבה. אז פה  :שלמה אביטן

אחד אושרה הודעת הפילוג של סיעת  

 חד"ש. 



 

 

 15.6.2015                                              נשיאות בינ"ה  

 

 

 

 

11 

 שונות. 2

 בסדר היום( 2)סעיף 

 

, יו"ר סדר היום. ישיבת בינ"ה הבאה  :שלמה אביטן

בחודש. סדר היום  23 -הקרובה ב 

רות מר אבי ניסנקורן, סקירת יו"ר ההסתד -מונח לפניכם. נקרא אותו

שאילתא בנושאי מענקים לעובדי ההסתדרות בצירוף חברים חדשים, 

יצורף לחומר של בינ"ה. זה שאילתא, אנחנו היום מאשרים את סדר 

 היום. 

 

ישנו סעיף בתקציב שאמור להתחלק כביכול לעודד את המשך 

ההתאגדויות במרחבים. זה מחולק להם כבונוס. נשאל האם מחולק, 

 , שאלה

 

 מה הקריטריון לחלוקה?  חבר:

 

, יו"ר יותר טכנית מאשר עניינית, כי  :שלמה אביטן

עניינית זה חלק מתקציב ההסתדרות,  

 ישנו סעיף. אז ניתן לו להציג את השאלה שלו,

 

שלמה, זה לא משהו שצריך לעניין את  איציק מויאל:

 בינ"ה?  

 

 זה שאילתא.  :מרים פרקש

 

 מותר לשאול הכל.  חבר:
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, יו"ר  זה לא דיון לסדר יום. :שלמה אביטן

 

 שאילתא.  :מרים פרקש

 

, יו"ר , הוא ישאל את השאלה,  :שלמה אביטן  אמרתי

 

 יש הצעה לסדר ויש שאילתא.  :מרים פרקש

 

, יו"ר יסביר אותה ואז ישיב עליה או יו"ר  :שלמה אביטן

אגף המרחבים או יו"ר ההסתדרות.  

יתי ליו"ר אגף המרחבים, הוא נתן אני למעשה את השאילתא הזאת הפנ

. לא סיפקה את הבחור. הבחור אומר אני רוצה לדעת  תשובה כפי שנתן

מה זה. אמרתי לו אין לי שום בעיה, נביא את זה לבינ"ה. בשביל זה 

. אין שום בעיה.   אנחנו כאן

 

יש אישור חילופי חברים בהנהגת ההסתדרות. כפי שידוע לכם הליכוד 

 וצריך למלא את מקומם. כמו כן צירוף חברים גם, כבר לא בקואליציה 

 

 מי פורש מהליכוד? :סמי שושן

 

 כל הליכוד.  :מרים פרקש

 

 מי היה בהנהגה?  :סמי שושן

 

, יו"ר  שלושה חברים היום.  :שלמה אביטן
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 ושלושתם פרשו?  :סמי שושן

 

, יו"ר .  :שלמה אביטן  בוודאי

 

.  :סמי שושן  אוקי

 

, יו"ר  שתם פרשו. שלו :שלמה אביטן

 

, רמי מדלה ואוסנת מרק.  :לאון בנלולו  שרעבי

 

 זאת שהיתה איתך פעם, לא? :סמי שושן

 

.  :לאון בנלולו  כולם היו בניי

 

, יו"ר  אני מדבר על ההנהגה, לא על בינ"ה.  :שלמה אביטן

 

אז שלושת החברים פרשו ומי  :מרים פרקש

 נכנסים?  

 

, יו"ר ומם, יכנסו עוד לא יכנסו שלושה במק :שלמה אביטן

חברים נוספים במסגרת ההסכם  

הקואליציוני אשר אמור להיחתם עם סיעת חד"ש, וגם הם יצורפו 

. אז  מטעם הסיעה לזה. ועוד שני חברים שהיו חסרים לסיעת עוגן

 כנראה יצורפו עוד שני חברים מסיעת עוגן. 
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, יו"ר בחירת יו"ר זמני לאיגוד המשפטנים.  :שלמה אביטן

שפטנים פועל מאז פטירתו איגוד המ 

של שגב, עליו השלום, ככה, אתה יודע, מטילים את התפקיד כל פעם 

על מישהו. בדרך כלל ניהל את זה עד היום אמיר ירון, אבל יו"ר 

 ההסתדרות החליט שכדאי שגם, 

 

 זה המשפטנים.  :מרים פרקש

 

, יו"ר , עד לקיום בחירות.  :שלמה אביטן  זה זמני

 

 חירות מה, הליך ב :סמי שושן

 

, לבחירות  :איציק בנישתי אבל לא קשור לעורכי הדין

 שמתקיימות? 

 

, יו"ר  לא, ממש לא.  :שלמה אביטן

 

זה ביום שלישי. מבלבלים לנו את  :מרים פרקש

 הראש. 

 

, יו"ר  ממש לא.  :שלמה אביטן

 

איגוד המשפטנים שחברים  :מרים פרקש

 בהסתדרות.  
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, יו"ר שפטנים שהיה קיים זה איגוד המ :שלמה אביטן

בהסתדרות. מי שעמד בראשו היה  

שגב יורם, עליו השלום, נפטר. עכשיו רוצים יו"ר זמני עד לקיום הליך 

הבחירות, שיעשה את העבודה בצורה מסודרת. אז זה סדר היום אם יש 

 הערות.  

 

 מי היו"ר הזמני שבוחרים?  :מרים פרקש

 

, יו"ר , אז אם אין הערות נ :שלמה אביטן אשר את סדר כן

היום ואחר כך עוד משהו נגיד. מי  

 בעד? 

 

 שאלתי מי היו"ר הזמני?  :מרים פרקש

 

, יו"ר  יבוא.  :שלמה אביטן

 

 בשבוע הבא?  :מרים פרקש

 

, יו"ר . מי בעד?  :שלמה אביטן  שבוע הבא, בוודאי

 

אני עו"ד אז מעניין אותי מי יו"ר  :מרים פרקש

 המשפטנים.  

 

, יו"ר  י נגד? מי נמנע? פה אחד. מ :שלמה אביטן
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, יו"ר ולסיום, אנחנו, אם ייחתם הסכם  :שלמה אביטן

בין עוגן לחדש ההסכם  קואליציוני  

בפרק ט' לחוקת הבחירות, הסכם  6, אנחנו נצטרך למלא אחר סעיף -ש

קואליציוני שנעשה לאחר יום הבחירות מחייב את הצדדים להסכם 

 7 -חרי ההסתדרות לא יאוחר מהקואליציוני להגישו למזכירות בית נב

שעות  48ימים לאחר חתימתו, אשר תדאג לפרסמו ברבים בתוך 

 מקבלתו. 

 

סביר להניח שזה יהיה מוקדם יותר, אנחנו אמורים לפרסם את זה 

ונפרסם את זה, מי שרוצה לעיין אחרי זה בתוכן ההסכם יכול לעשות 

ין הערות, זאת. תודה רבה. עוד שאלות, עוד הערות? אין שאלות, א

 תודה רבה לכם על הזמן שהקדשתם. הישיבה נעולה.

 

 

 

 הישיבה נעולה
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 נשיאות בינ"ה החלטות שנתקבלו בישיבת 

 2015.6.15בישיבה מתאריך 

 

 

אישור פילוג סיעת חד"ש בהסתדרות מסיעת הבית החברתי  . 1

 בהסתדרות

 בסדר היום( 1)סעיף  

ודעת סיעת חד"ש בדבר את האישרו פה אחד חברי הנשיאות            

 פילוג מסיעת הבית החברתי בהסתדרות. 

 

 ותשונ . 2

 בסדר היום( 2)סעיף            

סדר היום לישיבת מליאת חברי הנשיאות אישרו פה אחד את  

23.6 -שתתקיים ב ה"בינ  , להלן:15.

1. .  סקירת יו"ר ההסתדרות, מר אבי ניסנקורן

ירוף שאילתא בנושא מענקים לעובדי ההסתדרות בצ .2

 חברים חדשים.

 אישור חילופי חברים בהנהגת ההסתדרות. .3

 אישור חילופי חברים בבינ"ה ובוועדות בינ"ה. .4

5. .  הודעה בדבר פילוג סיעת חד"ש מסיעת הבית החברתי
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בחירת יו"ר זמני לאיגוד המשפטנים )עד לקיום הליך  .6

 בחירות(.

 שונות. .7


